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Kampcharter  -  Monitoring

Zo’n half miljoen kinderen en jongeren gaan tijdens de zomer op kamp. Gemeenten en 
jeugdinfrastructuur krijgen meer jongeren over de vloer, men maakt er kampvuren, gaat 
er ravotten en maakt er lawaai, jeugdbewegingen krijgen te maken met verschillend en 
veel papierwerk enzovoort. Dat vraagt om goede afspraken. 

Afgelopen jaar keurde de minister daarom samen met de koepelorganisaties, 
jeugdgroepen, kampgemeenten en kampplaatsuitbaters het Kampcharter goed. Zij 
engageren zich om een goed kampklimaat na te streven door goede afspraken te maken. 
Enkel zo kan iedereen genieten van een leuke zomer. Het kampcharter is een onderdeel 
van het Masterplan Bivakplaatsen. Een actiepunt in dat plan is om de organisatie van 
kampen vereenvoudigen. 

Het charter zelf is onderverdeeld in twee delen met daaronder verschillende aspecten van 
het kamp. Het eerste deel buigt zich over informatie geven en informatie krijgen. Het 
tweede deel gaat over het verloop van het kamp zelf. Het kampcharter beschikt ook over 
een checklist/invulformulier voor alle betrokkenen.

1. Wordt op dit moment gemonitord hoe de implicatie van het charter verloopt? Zijn er 
gegevens van voorgaande zomer? Zo ja, kunnen die bezorgd worden? Wat zijn de 
conclusies van de minister hierover? Zijn er verbeterpunten? 

2. Hoeveel gemeenten werkten al aan een degelijk onthaalbeleid? Graag een overzicht 
van de gemeenten met een dergelijk onthaalbeleid? 
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1. In december 2017 werden uitwisselingsmomenten rond het kampcharter 
georganiseerd in Herentals (6/12) en Kortrijk (13/12) en ook op de VVJ-tweedaagse 
(7-8 maart 2018) werd er een vorming over het kampcharter gegeven. Het is de  
bedoeling om het kampcharter door zoveel mogelijk gemeenten, uitbaters en 
jeugdgroepen te laten ondertekenen vóór de zomer van 2018. Vanuit de drie 
betrokken partijen zal er nog verder uitvoerig gecommuniceerd worden over het 
kampcharter om dit te verspreiden. De echte resultaten van de implementatie van 
het kampcharter zullen dus pas tegen de zomer zichtbaar zijn.

2. De implementatie van het kampcharter wordt momenteel niet officieel gemonitord. 
Ik heb dan ook momenteel geen zicht op het aantal gemeenten die het charter 
ondertekenden.


